
Bloemen Gemeenteplein
U heeft het ongetwijfeld al gezien: prachtige bloemen  
sieren het Gemeentehuis en het Gemeenteplein. De gezel-
ligheid van het dorp wordt op die manier opgewaardeerd! 

Herdenking Slag van Lummen
Bij de inval van het Duitse leger begin mei 1940 wist ons leger 
enkele dagen de Duitsers af te wenden aan het Albertkanaal 
ter hoogte van Lummen. Die driedaagse veldslag ging de  
geschiedenisboeken in als ‘De slag van Lummen’.

Elk jaar herdenken we die donkere bladzijde in onze geschie-
denis. Op zondag 14 mei brachten we hulde aan de soldaten die 
toen omkwamen voor onze vrijheid. Na de samenkomst op de 
Lummense begraafplaats waar een bloemenhulde werd gebracht 
aan de gesneuvelden en oud-strijders, volgde een plechtigheid 
in de O.L.V.-kerk van Lummen. De herdenking werd traditie-
getrouw afgesloten met het neerleggen van bloemen en kransen 
door verschillende vertegenwoordigers van de burgerlijke en 
militaire macht aan het recent gerestaureerde monument ter 
nagedachtenis van de Lummense gesneuvelden. 

Beste Lummenaar

U voelt het ongetwijfeld ook: de 
dagen zijn langer, de vogels fluiten, 
de temperatuur is gestegen en de 
geur van houtskool hangt in de 
straten. Het is weer zomer!

Terwijl u geniet van de Dolle 
Donderdagen en de Lummense  
fiets- en wandelroutes, werken 
wij achter de schermen voort aan 
lopende projecten. Denk aan de 
heraanleg van het Gemeenteplein, 
de bouw van een vernieuwd 
Cultureel Centrum en de verdere 
uitbouw van een veilig en 
bereikbaar Lummen.

Verder op deze bladzijde maakt 
u kennis met Simran. Zij zal onze 
bestuursploeg versterken en zo 
haar steentje bijdragen aan onze 
mooie gemeente. We kijken ernaar 
uit om haar te leren kennen en 
haar ideeën te horen. Ik wens 
Simran heel veel succes en plezier 
toe met die nieuwe uitdaging.

Geniet van de mooie 
zomermaanden, hou het veilig en 
hou het gezond.

Maarten Aerts
Voorzitter

Luna
De Lummenaren kennen mij beter als 
Luna, omwille van de naam van mijn 
zaak. Ook weten ondertussen bijna alle 
klanten dat Luna mijn lieve kat is. 

Waarom politiek? 
Van zondag tot vrijdag hoor ik in mijn 
winkel de mening van vele Lummenaren, 
van jong tot oud. Velen hebben interes-
sante ideeën! Het is ontzettend jammer 
dat die ideeën niet altijd tot bij het beleid 
geraken. Hopelijk kan ik het ontbrekende 
puzzelstukje zijn en de Lummenaren met 
raad en daad bijstaan om hun ideeën de 
nodige ruchtbaarheid te geven. En om ze 
om te zetten in de praktijk!

Veel succes!

Maak kennis met Simran Dhillon!

  Naam: Simran Dhillon 

  Leeftijd: 25 jaar 

  Woonplaats: centrum  
     van Lummen 

  Werk: zaakvoerder 
     van Dagwinkel Luna 
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Aankoop pand 
Tevelek Meldert
Het gemeentebestuur van Lummen heeft het zoge-
naamde Tevelek-pand op de hoek van de Meldertse- 
baan en de Pastorijstraat aangekocht. Het is de  
bedoeling om het oude pand volledig af te breken.  
Op die manier kan het pleintje voor de kerk tot aan het 
pand van de bakker doorgetrokken worden. 

De aanpassing moet leiden tot een verfraaiing van de 
dorpskern van Meldert en tot een verbetering van de 
zichtbaarheid op het drukke kruispunt. De concrete 
plannen moeten nog verder uitgewerkt worden.

Ons Meldertse bestuurslid Robbe is alvast opgetogen 
over de aankoop:

“ Dat gedeelte van Meldert was aan verfraaiing toe. 
Door het weghalen van het oude pand zal er een  
opener gevoel zijn in onze dorpskern. In tijden waar 
het vraagstuk van de ruimtelijke ordening en ont-
harding meer dan ooit aan de orde is, vind ik het een 
verstandige beslissing om over te gaan tot de aan-
koop van het pand. Ik zal er mee op toezien dat het 
gemeentebestuur de vergroening en verfraaiing van 
de dorpskern en de verbetering van de verkeerssitu-
atie zal vooropstellen in zijn toekomstige plannen.”

Twaalf miljoen euro voor 
een veiliger, vlotter en 
bereikbaarder Linkhout
Gemeente Lummen investeert in Linkhout om  
verschillende straten boven- en ondergronds opnieuw 
in te richten. Zo zorgen we ervoor dat iedereen onze 
gemeente overal op een vlotte en veilige manier kan 
bereiken.

Geluidsoverlast E313 Lummen
Werken geluidswerende 
constructie in Geneiken  
zijn afgerond

Wat is Next Generation Concrete Surface (NGCS)?
NGCS is een innovatieve afwerkingstechniek voor betonnen 
wegverhardingen. Die techniek is overgewaaid uit de  
Verenigde Staten en werd ontwikkeld om het rolgeluid te 
verminderen.

Waarom zijn die werken uitgevoerd?
Schepen Rita Moors: “In 2021 contacteerden de inwoners van 
Geneiken mij. Sinds de aanleg van de spitsstroken op de E313 
was de geluidsoverlast niet meer leefbaar. Als schepen van 
Mobiliteit in Lummen was ik vastberaden om die mensen te 
helpen. Ik trok het dossier richting Brussel."

“Bij de NGCS-techniek worden er groeven geslepen in het 
betonnen wegdek. De rafelige groeven helpen tegen rol-
geluiden en lawaai door het contact tussen band en weg te 
vergroten. Met de toepassing van ‘Next Generation Concrete 
Surface’ (NGCS) is er nu eindelijk beterschap voor de inwo-
ners van Geneiken.”

Is NGCS effectief?
De techniek werd in Lummen al toegepast in de Ooster-
eindestraat, waar de werking goed werd onthaald door de 
bewoners. We verwachten dezelfde gunstige effecten voor de 
geluidsoverlast op de E313 in Geneiken.
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Opening Oostereindestraat - Zonnestraat.

Opening toeristisch seizoen gemeente Lummen.

Opening gerestaureerde historische fietspaal.

Duizenden N-VA-leden zakten  
af naar Antwerpen voor het 
groot N-VA-ledencongres.  

Op zondag 14 mei kende het 
zijn apotheose met een massaal 
goedgekeurde congrestekst en 
een prikkelende slottoespraak 
van voorzitter Bart De Wever.

Uw volksvertegenwoordiger in het Vlaams Parlement Rita Moors: 
“Voor elektrische tweedehandswagens is de resterende accu-
capaciteit belangrijker voor de verkeersveiligheid en de bepaling 
van de economische waarde dan de kilometerstand die nu  
verplicht is.”



“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

#FIASCO
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